
Message to Overseas Friends : According to rumors "... the allies are worried about the mental health of 
Americans" because of the pandemic and the behavior of the unvaccinated ... I would like to remind you 
that the latter do not represent only a small, negotiable group of brainless people. And they're the same 
goofs in Canada too, especially in Alberta where the chief cheat, PM Jason Kenney has knowingly delayed 
asking for federal help to save lives. This Kenney criminal, as usual, put his political interests above the 
needs and lives of Albertans. So folks, the thing to do is not get discouraged and be patient while exposing 
the silliness of idiots like Jason Kenney and his bunch of stupid people. Let's fight together to get rid of this 
Chinese Wuhan virus and its variants... THANK YOU very much

Message aux amis d'Outre-mer : Selon les rumeurs "... les alliés s'inquiètent de la santé mentale des 
Américains" à cause de la pandémie et des comportements des non-vaccinés... Je voudrais rappeler que 
ces derniers ne représentent qu'un petit groupe négigeable de personnes sans cervelles. Et ils sont les 
mêmes petits niaiseux au Canada aussi, surtout en Alberta où le niaiseux en chef, le PM Jason Kenney a 
sciemment tardé à demander de l'aide fédérale pour sauver des vies. Ce criminel de Kenney, comme à son 
habitude, a fait passer ses intérêts politiques au-dessus des besoins et de la vie des Albertains. Alors les 
amis, la chose à faire est de ne pas se décourager et de rester patients tout en dénoncant les niaiseries 
des cons comme Jason Kenney et sa bande de stupides. Battons-nous ensembles pour nous débarrasser 
de ce virus chinois de Wuhan et ses variantes... MERCI Beaucoup

@TSererak, @cvdom2021, @nathanlawkc, @gilmcgowan, @aaronhoyland, @GosiaGasperoPhD, @jvipondmd, 
@trudyrubin , @PhillyInquirer

*)More proof the UCP purposely put off requesting assistance from the federal government until after the federal election. 
How many Albertans died or got sick in the meantime? These UCP ghouls have #BloodOnTheirHands 
#intentionallycruelwave #covid19alberta #abpoli #cdnpoli #AbLeg

https://twitter .com/gilmcgowan/status/1440411201830211590

*)Let's call this what it is: 29 Albertans died yesterday because our premier prioritized our votes over our lives

https://twitter.com/aaronhoyland/status/1440468990984278018

*)

https://www.inquirer.com/opinion/biden-united-nations-covid-19-climate-change-cold-war-20210921.html
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